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Írásbeli kérdés

A Házszabály 91 . § (2) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni az ügyben illetékes Kökény Mihály miniszter úrnak a gyógyszerárak
megállapítása tárgyában

Mit jelent a gyógyszerárak megállapításának uniós szintű szabályozása? - címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhíradásokból úgy tudjuk, hogy Ön a gyógyszerárak megállapításának uniós szintű sza-
bályozására tett javaslatot . Tekintettel arra, hogy az unióban központi árszabályozás lényegé-
ben ismeretlen, kérem, hogy fejtse ki részletesebben, hogy mire gondol .

A gyógyszerek árképzése valóban nagyon nehéz kérdés, de nem gondolom, hogy most, ami-
kor az Unióba lépés több polgártársunkat a nyilvánvaló öröm mellett az ismeretlenség kap-
csán aggodalommal is eltölt, helyes volna a döntési felelősséget magunkról az Unióra háríta-
ni. Az sem kétséges, hogy a gyógyszertári árak az Unió legtöbb országában átlagosan na-
gyobbak mint nálunk, az egységes árképzés tehát az áremelkedés veszélyét is magában hord-
ja. Legyen figyelmeztető jel, hogy a magyar átlagbér lényegesen a tizenötök szegénységi kü-
szöbe alatt van.
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